

## Service Agreement

Between:

First Party: **Fadila Abdullah Al Faraj Contracting Est.**C.R: 2053102118  
Kingdom Of Saudi Arabia

Second Party:

C.R: 7049917953  
Kingdom Of Saudi Arabia

Whereas, the **First Party** have various contracts with factory, petrochemicals companies, construction, and other clients within this Kingdom of Saudi Arabia, and the **Second party** has agreed to provide manpower as subcontracting services in accordance to the following terms and conditions.

**First Party** will be responsible for ID card, vehicle stickers and gate passes for second party. **Second Party** will provide all the required documents for this purpose to the **First Party**.

**First Party** agrees to pay the **Second Party** all the dues related to employee's legalization expenses as & when incurred as well as monthly invoices within Forty Five (45) days from the invoice submission date as per the agreed terms & conditions mentioned in the quotation an agreement signed by both parties.

The **First Party** will pay to the **Second Party** for services as the rates as agreed.

This contract shall be effective from 13 December 2025 and shall expire on 31<sup>st</sup> December 2027

First Party:



Second Party:



الطرف الأول: **مؤسسة فضيله عبدالله الفرج للمقاولات**

س.ت: ٢٠٥٣١٠٢١١٨  
المملكة العربية السعودية

الطرف الثاني:

س.ت: ٧٠٤٩٩١٧٩٥٣  
المملكة العربية السعودية

وحيث أن الطرف الأول لديه عقود مختلفة مع المصانع وشركات البتروكيمياء والبناء وعملاء آخرين داخل المملكة العربية السعودية، فقد وافق الطرف الثاني على توفير القوى العاملة لخدمات مقاولات من الباطن وفقاً للشروط والأحكام التالية.

يتحمل الطرف الأول مسؤولية بطاقة الهوية، وملصقات المركبة، وتصاريح الدخول للطرف الثاني. وسيقدم الطرف الثاني جميع المستندات الازمة لهذا الغرض للطرف الأول.

يوافق الطرف الأول على دفع جميع المستحقات المتعلقة ببنفقات تصديق الموظف للطرف الثاني عند حدوثها وكذلك الفواتير الشهرية في غضون خمسة وأربعين (٤٥) يوماً من تاريخ تقديم الفاتورة وفقاً للشروط والأحكام المتفق عليها المذكورة في عرض الأسعار والاتفاقية التي وقعاها الطرفان.

يقوم الطرف الأول بدفع مستحقات الطرف الثاني مقابل الخدمات بالأسعار المتفق عليها.

يسري هذا العقد اعتباراً من ١٣ ديسمبر ٢٠٢٥، وينتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٧.

الطرف الأول: **مؤسسة فضيله عبدالله الفرج للمقاولات**

الطرف الثاني: **شركة خالد صالح العتيبي**

